
ESTE MES 
DEPORTE EN 

- EL CAMP MUNICIPAL COMPTARA AMB UNS COMPLETS VESTUA-
RIS D'UN PRESSUPOST DE 10 MILIONS DE PESSETES. 

- TAMBE ESTA EN PROJECCTE LA CONSTRUCCIO D'UNES GRADES I 
UNA ALTRE PISTA POLIESPORTIVA AXI COM CLOSAT I TANÇAT DE 
LA ZONA ESPORTIVE. 

sidre B a l l e s t e r , Aicaide 
ILS FRUITS O B T I N G U T S E N E L 
JTBOL DE L L I C A D ' A M U N T , S O N 

PREMI A L ' E S F O R C A L T R E -
.L S A C R I F I C A T D ' A N Y S P A S S A T S ' 

¡Deportivament i a nivell comarca!. L l i ç è d ' A-
unt és conegut pel fú tbo l ; hom hi ha dedicat 
ha atenció preferent i aixó ha fet que eis 
fcuíps del nostre poblé s' hagin situât en pr imer 
pe del fútbol base al Vallès Oriental. 

I hem de dir, perqué és mo l t impor tant fer-
œnstar, que aquesta tasca ha comptât sem-
amb un incondicional suport de I' A junta-

entque ha sabut veure i comprendre la impor-
ncia i la trascendéncia que aquest t rebal l té 

Jis infants i eis joves de LIiçà d ' A m u n t . 

Parlem d'aquest tema amb I' Alcalde. Isidre 
Ballester. 
—El que hem obt inggut amb el nostre f ú tbo l no 
és res més que el f ru i t de la feina feta durant 
anys. Es en aquest t rebal l sacrificat i constant 
on rau el secret de que ara compten amb un 
equip Juvenil a preferent, un In fant i l a primera 
divisió, un altre equip Juvenil B i un equip Ale-
vin a punt de pujar de categoría; u l t ra això, h i 
ha una colia d ' equips infant i ls alevina i benja-
mins, amb gran mejoría de jugadors f i l ls del pö-
ble. 
—Tenin noticies que hi ha projectes ambiciosos 
que incidirán a favor del f ú tbo l local... 
—Si. Es tracta de la construcció d ' u n s vestuaris 
que reunirán totes les condicions necessaries 
per donar un servei suficient a tants equips com 
tenim. Ei presupost d ' aquests vestuaris és im-
portant : 10 m l i ions de pesetes. 

Per altre banda estem t rami tant i estudiant 
aconseguir una subvenció de la Federació, a 
través del Club, per a poder construir unes gra-
des i sota d 'e l fes fer-hi uns attres vestuaris. ( 
—Com està LIiçà d ' instai - lacions esportivas? 
—Molt malament; estem at nivell d ' u n pais sub-
desenvolopat... Tenim un camp de fú tbo l , amb 
terreny de joc acceptable i bona i l - luminació, 
però sense vestuaris; estem ut i l i t zan com ves-
tuaris unes barraques que no reuneixen cap 
condic io des del punt de vista de seguratat 1 
d ' higiene. 

També ten im una pista pol iesport iva, cons-
truida ja fa uns quants anys a través d 'una sub-
venció de la Diputac ió, i la qual no s' ha aprof i -
ta t com caldria. Pel que es refereix a la piscina, 
la seva deficiencia rau en que fou mal construi-
da i ens vein obligats a freqi ients reparacions. 

ten im en projecte construir una altra pista 
pol ideport iva amb una subvenció de la Genera-
l i tät de 700.000 Ptes. que ens solucionará el 
problema deis entrenaments.També ten im pre-

vist construir unes pistes de tennis. No obt tant 
hi ha pendents dues qüestións d ' infraestnjctu-
ra: el vallar la zona esportiva i i i- lumirwr-la »de-
cu adamen t . 
- H e m pariat de fú tbo l i d'instal-lecions. Quins 
altres esports es practiquen a LIiçà?. 
—Hi ha una ent i tat esport i va-cu Itu tal i d 'esbar-
jo L ' Al iança, Mo l t arralada en la vida local i 
que ja ha complert el Cinquantenari, i que pro-
mou varies activitats esportivas: Fútbo l Sala, 
amb un equip que havia estât a primera Divistó^ 
que ara està a segone B però a punt de tornar 
a pujar; basquet femení, amb una labor mo l t 
impor tant , dones hi ha 5 equips en competicìò, 
i ping-pong. 

A l les hores també hi ha la Societal de Caça-
dors, fa Delegació a la Val i del Tenes da la UEC 
(Unió Excursionista de Catalunya), que a part 
d'organrtzar excursions i escensíons- entre altres 
ais Alps- desenvolupa urta tasca impor tant en la 
promociò i iniciació de f escalada. Una altra 
ent i tat és la d ' Amies del Ciclisme, que en col-
laborée ió amb els veins de les Urbáni tz ib ions 
organitzan vàries carreres, com fou fa ben poc 
el pròleg i sortida de la Setmana Catalarw. No 
ens podem deixar el Grup "Pa amb tomèquet " 
qua fa més de 3 anys co-organitza let X X I V 
hores de resistencia en Cic lomotor , ùnica prova 
d ' aquesta especialitat que es practica a Europa. 
—Potser que parlessim una mica de I' etport 
propiament escollar... 
— L ' A jun tament està recolzant, juntament amv 
I' Associació de Pares, la participactó da tots • ! • 
escolars en els Campionats comarcels, p o n n t al 
servei de fes escofes un Mon i to r i f inanciant I w 
sortides a Granotlars. 
Per altra banda, durant 1' estiu, organrtzem eur-
sets de natació, en els quais V any pnaat h i wan 
part icipar un centenar da nens 4 a 12 any». En-
guany pensem superar aquesta xi fra. 

^ere Mateu/ 
Coordinador Municipal d'Esports 

" L ' A J U N T A M E N T P O S A A D I S P O S I C I O D E L C. F. L L I C A D ' A M U N T A L M O N I T O R 

M U N I C I P A L , C O O R D I N A D O R D E T O T S E L S E Q U I P S " . 

Parlem ara amb en Pere Mateu, coordinador -
municipal d ' Espoas, funció que, d ' una manera 
positiva, por ta a terme des de ja fa uns quants 
anys. 
— Exactament, Mateu la teva tasca en qué con-
sisteix? 
—Soc un ellaç entr I' A jun tament i les diverses 
enti tats. També m' encarrego deis diversos pro-
jectes que hi ha en materia esportiva, a ix í com 
de les gestions que cal fer a nivel l defs di ferents 
organismes que catgui. 
—Parlem de I' act iv i tat que, en I ' aspeóte espor-
t i u , dú a terme I' A jun tament de LIiça.. 
—La nostra idea bàsica és potenciar el max im 
r esport base. I , naturafment,començant per 
r esport escolar. LIiçà , t o t i ten in t només 
2.600 habitants, té un cens escolar impor tant : 
més de 500. Estem convençuts que to ta fa in-
verció que fen en aquest capftaof és mo l t prof i -
tosa i rendable. I ens volquem en aquest camp. 

Ara ten im previst construir dues pistes pol i -
esportives més; una en els nous col-fegis que es-
perem que estígui Mesta en comerçarà durant 
Íes vacandes d ' estiu. En no ten i r les mides of i -
ciáis no hem pogut aconseguir la subvenció de 
la Generairtat i fes ha de pagar Ì' A jun tament . 
—Sabem que hi ha un acord amb F.C. Liçà 
d ' A m u n t que significa una ajuda impor tant per 
l 'ent i tat fu tbo l ís t ica local... 

—Si, i a través d' aquest acord I ' A jun tament po-
sa a disposició dei Club el mon i to r deport iu mu-
nicipal Sr. J. Guinart ; és eil qu i s' encarrega de 
fer to ta la tasca de coordinació; ja h i ha més de 
150 jugadors, sense que aixó costi res economi-
cament a 1' ent i ta t . 

El nostre object iu és que en eis diversos 
equips hi hagi cada vegada més jugadors del pö-
ble. En aquests moments, tan en I' equip juveni l 
B, com en ef l 'Alevins, com en 1' Infant i l es po t 
d i r que aixó ja ho ham aconseguit. Aquest estiu 
volem organitzar u n torneig d ' u n mes de dura-
da amb fa partícipació de nois de les diverses 
urbanitzacions a f i de captar el maxim número 
de jugadors pel Club. 
—Oe quines altres maneres s' ajuda a la resta 
d ' Entitats? 
—Amb subvencions proporcionadas als seus pre-
ssupostos i al número de deportistes. També va 
a càrrec nostre la iNuminac ió del camp de fú t -
bol i hem ajudat en la compra de material . 
—Qué ens pot dir sobre eis cursets de natació 
per aquest anys? 
—Com r any passat, es celebran també durant 
el mes de ju l io l . Ja sabem que 1' any paasat la 
piscina no estava en massa bones condicions, 
però enguany això ja estarà solucior>at i espe-
rem superar la x i f ra de partciparrts afs cursets. 
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